
Acta assemblea extraordinària 27 d’abril de 2023

Presenta l'assemblea el President de la junta electoral, el sr. Toni Ripoll, 
ens dóna la benvinguda i es disculpa per no haver vetllat pel bon 
funcionament de l’assemblea anterior  per no demanar l’autorització 
dels assistents per tal que el sr. Xavi Busom, que havia presentat la 
dimissió com a President de l’entitat, pogués presentar l’assemblea.

El sr. Antoni Serra Sorribes demana la paraula per demanar a la mesa la 
inclusió d’un primer punt a l’ordre del dia: la lectura i aprovació, si 
escau, de l’acta de l’assemblea anterior. S’aprova aquesta variació de 
l’ordre del dia. Com que l’acta ha estat disponible al web del Centre es 
demana si l’assemblea considera necessària la lectura completa de 
l’acta per aprovar-la.

El sr. Antoni Serra Sorribes, desitja fer unes esmenes en el sentit de 
verificar-ne l’ortografia i la gramàtica. També demana que les actes es 
redactin utilitzant un llenguatge més formal. També proposa un seguit 
de canvis concrets que queden recollits a la versió definitiva de l’acta 
de l’assemblea anterior excepte la supressió del paràgraf final de 
l’apartat 4, qüestió sobre la qual hi ha una votació amb el següent 
resultat: 

 Vots a favor d’eliminar el paràgraf: 9

 Vots en contra: 26

 Abstencions: 14

Acceptades la resta d’esmenes s’aprova per unanimitat l'acta de 
l’assemblea ordinària anterior

Punt 2. Estat de comptes i informe de tresoreria a 31 de desembre 
del 2022

El sr. Emili Sánchez, tresorer de l’entitat, presenta els comptes de 
manera resumida i el desglòs de les partides que havien aixecat 
més dubtes en l’assemblea anterior.

Fa una explicació detallada dels quadres anteriorment publicats 
al web i de com s’han comptabilitzat les subvencions i altres 
ingressos. També fa referència a les subvencions directes a 
algunes activitats del CET.



El sr. Jordi Alcántara, responsable de comptabilitat, repassa la 
procedència d’aquests ingressos i remarca que els ingressos per 
emissió de targetes federatives no són reals del tot, ja que els 
ingressos produïts durant el mes de desembre no es facturen fins a 
l’any següent.

El sr. Eduard Peremateu, director tècnic del CET, explica el 
procediment per demanar ajudes i subvencions i com, en alguns 
casos, és impossible vincular aquest ingrés a una activitat 
concreta, ja que sovint afecta a més d’una secció o vocalia. És 
per aquest motiu que enguany s’ha decidit comptabilitzar tots 
aquests ajuts i subvencions en un sol compte de l’entitat, en lloc 
de repartir-los per les diferents seccions.

També s’explica que les amortitzacions vénen determinades per 
la llei i que el Centre segueix  les taules de l’impost de societats.

El sr. Antoni Serra pregunta pel significat dels diferents colors amb 
el que s’ha presentat la taula d’ingressos. El sr. Jordi Alcántara 
explica que són per diferenciar les subvencions dels altres 
ingressos. També fa una explicació detallada del quadre de 
despeses de funcionament aclarint que totes les despeses 
d'administració, que anteriorment estaven en partides diferents, 
s’han agrupat en una de sola.

Es tracta exhaustivament la situació del Campament d’estiu a 
causa de les pèrdues d’enguany. S’explica que han estat 
causades per la baixa participació quan s’havien fet previsions 
molt més optimistes i, també, les dificultats que hi ha hagut per 
repassar els comptes amb la persona responsable. 

El sr. Albert Domper recorda que no és la primera ocasió en què hi
ha hagut pèrdues i considera que la Junta hauria d’haver 
reaccionat abans. La sra. Gemma Franco explica que ho havien 
fet, però que la persona responsable del Campament no els havia
dit tota la veritat referent a l’organització d’aquest darrer.

El sr. Jordi Sales considera que en casos futurs, davant de 
situacions semblants, caldria posar-ho en coneixement dels 
campistes i, o bé anul·lar el campament o bé adaptar els preus a 
la realitat del moment. Es comunica que el nou equip 
d’organització ja té previst actuar d’aquesta manera.



La sra. Mariona Bach Ruíz, expressa la seva disconformitat amb la 
manera de presentar els comptes d'enCETem, activitat de la qual 
és responsable. Considera que han estat molt curosos amb els 
comptes i no comprèn com és que reflecteixen pèrdues. El sr. 
Jordi Alcántara explica que molt probablement és a causa que 
l’activitat es gestiona per cursos però, en canvi, es comptabilitza 
per anys naturals.
El sr. Miquel Cadevall considera que és normal que hi hagi 
activitats que no reflecteixin beneficis, sinó pèrdues, ja que són 
activitats estratègiques per al Centre com, per exemple, totes les 
relacionades amb la sessió Infantil i Juvenil, cosa amb la qual 
tothom està d’acord. També expressa la seva sorpresa pel poc 
benefici que reflecteix la  Vallès Drac Race i es demana si cal 
continuar organitzant-la. El sr. Eduard Peremateu explica que el fet
d'imputar subvencions i altres ingressos a l’entitat en lloc de fer-ho 
a cada activitat en desvirtua el resultat comptable, però que el 
benefici que la VDR aporta al Centre és al voltant dels 5000-6000 €
anuals.

El sr. Quim Prunés i altres persones expressen la dificultat que 
comporta no comptabilitzar els ingressos i les subvencions a cada 
activitat. El sr. Eduard Peremateu insisteix en el fet que és 
impossible fer-ho de la manera que proposen, ja que sovint alguns
d’aquests ingressos s’utilitzen per a la compra de material (o són 
directament en forma de material de muntanya) i que aquests 
materials queden a disposició de tota l’entitat, per a altres 
activitats, lloguer, etc.

El sr. Xavi Busom intervé per recordar que hi ha activitats que, tot i 
reflectir pèrdues, s’haurien de considerar com a inversió per al 
futur de l’entitat.

Se sotmet l’aprovació de l’estat de comptes i informe de tresoreria
2022. La votació reflecteix els següents resultats: 

 Vots a favor: 51
 Vots en contra: 0
 Abstencions: 17

Participació: 68 socis i sòcies.

Punt 3: Proposta de pressupost i aprovació, si escau, per al nou 
exercici 2023
  



El sr. Emili Sánchez i el sr. El sr. Jordi Alcántara expliquen el 
pressupost previst per a l’any 2023.

El sr. Antoni Serra, el sr. Albert Domper i altres participants 
pregunten com és que no hi ha reflectides les obres d’adequació 
del local de l’Arxiu Tobella. El sr. Xavi Busom explica que 
l’adequació del nou local s’ha dividit en tres fases: la primera fase 
és la posada en marxa del bar-restaurant, la segona les obres 
d’accessibilitat i la tercera l’adequació dels espais destinats a 
seccions i nous usos. També explica que s’ha donat prioritat a les 
obres del bar-restaurant perquè és interessant que comenci a 
pagar el lloguer com més aviat millor. A més. Les obres d’aquesta 
primera fase no surten reflectides al pressupost perquè les 
assumeix l’explotació del bar-restaurant. Per acabar, aclareix que 
no hi ha reflectit l’import d’altres obres en el pressupost de 2023 
perquè no està previst abordar la 2a fase fins a l’any 2024. 
Finalment, posa en coneixement de l’assemblea que s’ha pactat 
amb l’explotació del bar-restaurant que pagarà l’informe tècnic 
de les obres, cosa que correspondria a la propietat, a canvi d’un 
període de carència sobre el preu del lloguer que acabarà un 
mes abans de la posada en marxa de l’establiment. Aquesta 
posada en marxa està prevista per al 21 de juny d’enguany.

El sr. Antoni Serra demana com és que no es veuen reflectits els 
imports de les hipoteques en el pressupost. El sr. Jordi Alcántara 
reconeix que no queden reflectits en el quadre que han 
presentat, però que sí que estan previstos. El sr. Cèsar Fontanes 
intervé per explicar que l’import de les hipoteques, que pugen 
21.600 €, queden coberts per les amortitzacions i el resultat del 
pressupost i explica la diferència entre els comptes comptables i 
els financers.

Finalment, aclarits tots els dubtes, se sotmet a votació l’aprovació 
del pressupost amb els següents resultats:

 Vots a favor: 47
 Vots en contra: 1
 Abstencions: 19

El pressupost 2023 queda aprovat.

Punt 4: torn obert de precs i preguntes:



 El sr. Jordi Sales proposa que es replantegi l’edició de l’Arxiu, a fi i 
efecte de reduir despeses. El sr. Martí Puig expressa la seva 
disconformitat amb aquesta proposta. S’aclareix que hi ha una 
comissió de comunicació que es reunirà a proposta de la nova 
junta i se’ls convida a participar-hi i defensar allà les seves 
posicions.

 La sra. Concepció Rosaura suggereix millor el micròfon millorar el 
sistema de microfonia de la sala d’actes

Amb aquesta intervenció es tanca l’assemblea extraordinària


